
Zápis ze schůze školské rady dne 8. listopadu 2021 

 

Přítomni: Alena Ševčíková, Jana Doláková, Miroslav Ferkl, Petra Kratochvílová Huclová, Linda 

Hönigová, Jakub Petřina 

Nepřítomni: Alena Kovalová – připojena online 

 

Zahájení: 17.00 

Ukončení: 19.20 

 

Rada školy byla svolána ke svému prvnímu zasedání v letošním školním roce.  

Program: 

1. Přivítání od předsedy ŠR a ředitele školy 

 

2. Výroční zpráva – dne 7. 10. schválena pedagogickou radou, Školskou radou schválena dne 

8.11.  

 

 

3. Covid situace  

 Testování metodou PCR s laboratoří Spadia. Testování nově hrazeno z veřejného 

zdravotního pojištění pouze, pokud má žák platné zdravotní pojištění na území České 

republiky 

 Screeningové testování proběhlo na začátku školního roku dle plánu MŠMT a nově ve 

dnech 8. 11., další 15. 11. 

 Ve školním roce 2021 / 22 byla k dnešnímu dni 1 třída v karanténě (od 19. 10. 2021) 

 Pravidla pro ZŠ – na základě rozhodnutí hygieny jde celá třída do karantény 

 Během karantény probíhá distanční výuka 

 Školní e-maily – mají všechny děti založeny, dětem z 3. - 5. třída aktivováno ve škole, 

žákům 1. -2. třída aktivují rodiče 

 

 

4. Výuka angličtiny 

 Diskuze na téma přístup k žákům, motivace, domácí příprava, zlepšení komunikace 

mezi školou a rodiči a přiblížení současných metod výuky jazyků a práce v hodinách 

 

 Představení výsledků srovnávacích Kalibro testů – v celorepublikovém srovnání jsou 

výsledky žáků nadstandartní:  

Aj 2018/2019 Republikový průměr 64,2 ZŠ Kutnohorská 74,8 

Aj 2020/2021 Republikový průměr 68,0 ZŠ Kutnohorská 78,1 

 

 

 



 

5. Různé  

 

a) Pomoc sociálně slabším – možnost hrazení akcí jako jsou - škola v přírodě, lyžařský výcvik, 

výlet apod.) pro rodiče, kteří se vyskytli např. ve finanční nouzi. Městskou částí bude 

vytvořen formulář na podání Žádosti o příspěvek – dle individuálního posouzení bude 

možná úhrada od Městské části/ ze SRPŠ/ od sponzora. Formulář bude zveřejněn na 

webových stránkách školy a MČ 

 

b) Školní jídelna – chyba v systému školní jídelny, která je řešena se správcem systému  

 

c) Zapojení rodičů – škola vítá jakýkoli podmět, nabídku a pomoc ze strany rodičů (akce pro 

děti, přednášky, besedy, sponzoring) 

 

d) Stojany na kola a koloběžky – zatím bez posunu, MHPM byl kontaktován ZŠ, znova bude 

urgovat zřizovatel. Požadujeme urychlení vyřízení Žádosti školy na zřízení volných stojanů 

na kola a koloběžky a na uzamykatelné kolárny 

 

 

6. SRPŠ – založení nového sdružení je v procesu 

 

 

V Praze dne 8. listopadu 2021 

 

Zapsala: Linda Hönigová 

Ověřil: Alena Ševčíková 

 

 

 

 

 

 


